
 

 

 

 

 
 

Aan:  College van B en W Zwolle    

Van:  SP  

Betreft: Verdwijnen bankfaciliteiten Stadshagen 

Datum: 1 juli 2014 

 

Geacht college, 

 

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad wil ik namens de 

SP vragen stellen over de dreigende sluiting van bankfaciliteiten voor mensen met een 

functiebeperking in Stadshagen. 

 

Inleiding 

Aan de Werkerlaan in Stadshagen –tegenover het Gezondheidshuis- is een filiaal inclusief 

pinautomaat van de Rabobank. De Rabobank biedt bepaalde faciliteiten voor mensen met een 

functiebeperking die andere banken niet bieden, zoals bijvoorbeeld een vertraging bij het 

intoetsen van de pincode voor mensen die spastisch zijn. Omwonenden –met en zonder 

functiebeperking- gebruiken de pinautomaat niet alleen om geld op te nemen, maar ook om 

andere bankzaken te regelen. 

Onlangs hebben omwonenden van medewerkers van het filiaal te horen gekregen dat deze op 

termijn zal sluiten. Dit zal grote consequenties hebben specifiek voor de doelgroep met een 

functiebeperking: zij zullen gedwongen worden hun bankzaken in het centrum te regelen, wat 

hun zelfstandigheid ernstig beperkt. Pogingen van een van de betrokkenen om met de 

Rabobank tot een oplossing te komen, bijvoorbeeld door de bank 1 dag per week in een 

zorgcentrum een tijdelijk servicepunt te laten aanbieden, zijn tot nu toe op niets uitgelopen. 

 

Dit alles brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Is de wethouder het met de SP eens dat het noodzakelijk is dat mensen met een 

fucntiebeperking ook in Stadshagen toegang blijven houden tot voor hun bruikbare 

pin- en bankvoorzieningen?  

2. Is de wethouder het met de SP eens dat gezien het brede zorgaanbod in de wijk 

Stadshagen bankfaciliteiten gericht op mensen met een functiebeperking onderdeel 

zijn van de noodzakelijke basisinfrastructuur in de wijk? 

3. Is de wethouder op de hoogte van het voornemen van de Rabobank om te vertrekken 

uit de Werkerlaan? 

4. Is de wethouder bereid er bij de Rabobank op aan te dringen tot een oplossing te 

komen: het liefst door het behoud van de bankfaciliteiten, maar anders door het 

periodiek aanbieden van bankfaciliteiten in de wijk? Kan de wethouder de raad op de 

hoogte stellen van de uitkomst van eventueel overleg? 

5. Heeft het college een visie op de groeiende tendens van sluitende bankfilialen en 

pinautomaten, niet alleen in de dorpen maar ook steeds meer in Stadswijken?  

 

Wij verzoeken u om deze vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de SP-fractie   

Frank Futselaar 


